

MEGA BLOKS

First Builders

... Play starts here!
... Le jeu commence ici!

Toys R Us

STEER ME STEVE
CAMION À BENNE
STEEERMESTEVE
(681 385)



80 PIECE BIG BUILDING BAG
SAC DE CONSTRUCTION 80 PIÈCES
(606123)

Save \$5
Épargnez \$5

When you spend \$15 or more
(before taxes) on any Mega Bloks® product(s)
Lorsque vous dépensez \$15 ou plus
(avant taxes) sur les produits Mega Bloks®

Online promo code: **MegaBloks5EB**
Code promo en ligne: **MegaBloks5EB**

VALID SEPTEMBER 4 - SEPTEMBER 30, 2012
VALIDE DU 4 SEPTEMBRE AU 30 SEPTEMBRE 2012

May be instantly applied to the purchase of any Mega Bloks® product(s) of \$15 or more (before taxes). This coupon cannot be applied to the purchase of any Mega Bloks® board games and clearance items. This coupon is not redeemable for cash and original coupon must be surrendered at the time of purchase. No credit or cash back for any unused portion. Coupon may only be used in-store at Toys "R" Us Canada or on-line at Toysrus.ca. Coupon may be used in conjunction with any other applicable offer or discount available at the time of redemption. Limit one coupon per family. Customers are responsible for payment of all taxes. Taxes applicable on price after coupon savings in accordance with government regulations. Offer valid only in Canada from September 4, 2012 to September 30, 2012.

Peut être appliqué sur tout achat de produit(s) Mega Bloks® d'une valeur de 15 \$ ou plus (avant taxes). Ce coupon ne peut être appliqué sur l'achat de Mega Bloks® jeux de société et de déstockage. Vous ne pouvez échanger ce coupon contre de l'argent comptant. Vous devez remettre le coupon original en effectuant l'achat. Aucun crédit ou remise en argent pour le montant inutilisé du coupon. Ce coupon peut être utilisé dans un magasin Toys "R" Us® du Canada ou en ligne au Toysrus.ca seulement. Il peut également être jumelé à toute offre ou escompte offerte au moment de l'achat. Limite d'un coupon par famille. Le client doit payer toutes les taxes applicables. Les taxes seront appliquées au prix de vente une fois le coupon appliqué, conformément aux lois provinciales en vigueur. Offre valide au Canada du 4 septembre 2012 au 30 septembre 2012.

